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van 18 oktober 2001
van de heer JOHAN DE ROO

R e s e r v a t i e zones Schipdonkkanaal  –  Onteigenin-
gen

Op 5 september 2001 stelde ik een schriftelijke
vraag (nr. 146) aan minister Van Mechelen met be-
trekking tot de reservatiezones en de onteigenin-
gen langs het Schipdonkkanaal. Uit zijn antwoord
blijkt dat de gestelde vragen behoren tot de be-
voegdheid van de minister, in zijn hoedanigheid
van minister van Openbare Werken (Bulletin van
Vragen en A n t w o o rden nr. 3-4-5 van nov e m b e r / d e -
cember 2001, blz. 533  –  red.).

Ruim 30 jaar worden de bewoners in de omgeving
van het Schipdonkkanaal al geconfronteerd met ei-
gendomsbeperkingen in de reservatiezones langs
de beide oevers.

1. Bestaan er concrete plannen om tot onteigenin-
gen over te gaan en zo ja, binnen welke termijn ?

2. Hoeveel onteigeningen zijn er gebeurd de laat-
ste jaren, voor welke bedragen en om welke re-
denen ?

Antwoord

Gezien de aanwezigheid van reservatiezones langs
het Afleidingskanaal der Leie wordt nieuwbouw
niet toegestaan.

Verbouwingen worden toegestaan mits afstand
wordt gedaan van meerwaarde.

Op dit ogenblik is er nog geen uitzicht op een
eventuele verbreding van het Afleidingskanaal der
L e i e. Wel lopen er verschillende studies over de
strategische planning van de havens, mobiliteit en
w a t e r a f v o e r. Bij de besluitvorming zal rekening
worden gehouden met de resultaten van deze stu-
dies.

Als antwoord op de concrete vragen kan ik stellen :

1. er zijn nog geen concrete plannen voor onteige-
ningen ;

2. er zijn de laatste jaren geen onteigeningen ge-
beurd.


